
POGOVOR Z DELEGATOM
12. KONGRESA ZKJ

Tvorno
in tovariško
delovanje

Vili Belič, dosedanji predsednik občinske skup-
ščine in dolgoletni družbenopolitični delavec je bil
drugi delegat iz naše občine, ki so ga člani občin-
ske konference ZKS izvolili za 12. kongres jugo-
slovanskih komunistov.

Mimogrede naj zapišemo, da je bilo to njegovo
tretje sodelovanje na kongresih, saj se je udeležil
5. in 7. kongresa ZKS.

Z njim. smo se pogovarjali neposredno po zak-
ljučku tega največjega delovnega srečanja jugo-
slovanskih komunistov.

MORDA ZA UVOD VPRAŠANJE
O VTISIH Z 12. KONGRESA!

»Po obsežnih pripravah in aktivnostih neposre-
dno pred samim kongresom, lahko rečem, da je
sam kongres potekal temu primerno. Med vtisi pa
bi izdvojil predvsem izredno slavnosten pričetek
kongresa, tu mislim predvsem na vzdušje ter samo
delo kongresa, katerega je odlikovala precejšnja
zavzetost v smislu razreševanja odločnosti proble-
matike, ki se pojavlja v našem nadaljnem družbe-
nem in družbenoekonomskem razvoju.«

KAJ POMENI BITI DELEGAT
NA TAKEM KONGRESU?

»Nedvomno to pomeni prevzeti nase odgovor-
nost za prenašanje in izvajanje vseh nalog in
sklepov, ki jih je kongres tudi sprejel. Zame
osebno, s tem pa najbrže tudi za mnoge ostale
delegate, pomeni biti delegat na kongresu tudi
veliko mero zaupanja in nekje tudi priznanja za
dosedanje in bodoče družbenopolitično delo.«

NA KONGRESU STE SE SREČEVALI ''
Z MNOGIMI DELEGATI!

»Seveda. Moram reči, da je bilo naše sodelova-
nje izredno dobro, delovno in predvsem tovari-
ško. Medtem ko smo tudi pojavom nacionalizma
na samem kongresu namenili precej razprav, pa v

medsebojnih odnosih in delovanju ni bilo nikjer
moč zaslediti niti najmanjših tovrstnih vprašanj
ali pojavov.«

DELOVALI STE V KOMISIJI ZA DRUŽBE-
NOPOLITIČNI SISTEM. KAJ NAM LAHKO
POVESTE O DELU TE KOMISUE?

»Poleg dveh plenarnih zasedanj se je, kot veste,
delo kongresa odvijalo v šestih komisijah. Sam
sem sodeloval v že omenjeni komisiji za družbe-
nopolitični sistern ter v komisiji kongresa za veri-
fikacijo funkcij in mandatov ZKJ. V okviru prve
komisije se je v dveh dneh in pol zvrstilo preko
120 razpravljalcev. Močno je bila izpostavljena
problematika Kosova in morda samo primer, ka-
ko pereče so razvojne- težave v tej pokrajini. V
neki kosovski občini, ki je po obsegu dvakrat
večja od naše, viškorudniške, in šteje slabih 60
tisoč prebivalcev je redno zaposlenih le nekaj nad
sto občanov!

Mnogo so razpravljali tudi mladi in zdi se mi
prav, da so realno a kritično obravnavali proble-
matiko.

Sicer pa je izzvenela enotna opredelitev, da ne
odstopamo od nadaljnih prizadevanj za dogradi-
tev samoupravnih, socialističnih družbenih odno-
sov.«

RESOLUCUA IN SKLEPI 12. KONGRESA
SO SPREJETI, KAKO JIH BOMOIZVAJALI?

»Glede na obsežne in tehtne razprave je kon-
gres sprejel nekoliko dopolnjeno resolucijo. Pot,
kako jo bomo izvajali je jasna. Naloga vseH"
osnovnih organizacij in članov Zveze komunistov *
je, da kongresne sklepe ovrednotijo z nalogami v
svojih organizacijah in jih v vsakodnevnem življe-
nju tudi akcijsko, dosledno in odgovorno izva-
jajo.«
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